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PROTOKÓŁ Nr 42/20 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 16 grudnia 2020 r. 

godz. 13.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji: 

 

1. Grzyb Andrzej 

2. Komorowska Regina 

3. Jarosz Janusz 

4. Sobiechowski Wiesław 

 

Nieobecni na posiedzeniu KGKiM - 0  członków Komisji. 

 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Omówienie przez Skarbnika Miasta projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 93.2020 

5. Omówienie przez Skarbnika Miasta projektu uchwały w sprawie budżetu miasta 

Kamienna Góra na 2021 r. – 94.2020 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2020 r. – 101.2020 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Skarbnika Miasta na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.89.2020 

8. Zapoznanie się  z odpowiedzią adw. W. Witkowiaka na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.97.2020 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Spółki Mieszkaniowej na wniosek KGKiM 

– BRM.0003.102.2020 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

KGKiM – BRM.0003.118.2020 ad. 2. 

11. Zapoznanie się z informacją szefa Sztabu 412 o przekazywaniu darów na 29.Finał 

WOSP – BRM.0004.31.2020 

12. Zapoznanie się z wnioskiem o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta 

Kamienna Góry Pani Apolonii Lulek – BRM.051.1.2020 

13. Zaopiniowanie petycji dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie równego 

traktowania obywateli przez władze publiczne – BRM.152.1.2020 

 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

 Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. - 93.2020 
 

Omówienie projektu uchwały przełożono na następne posiedzenie Komisji tj. na dzień 

23 grudnia 2020 r. o godzinie 12.00. 

 

Ad.5. - 94.2020 

 

Podczas poprzedniego posiedzenia tj. 9 grudnia 2020 r., Komisja zaprosiła na 

spotkanie Kierownika Wydziału ZIF Dariusza Adamczyka. Ze względu na rotacyjny 

podział pracy w Urzędzie Miasta Kierownik nie mógł pojawić się na posiedzeniu 

Komisji. 

 

Komisja wyraziła zdanie, że dopóki nie porozmawia ze wszystkimi kierownikami 

Urzędu Miasta, ujętymi w projekcie uchwały w sprawie budżetu miasta Kamienna 

Góra na 2021 r, Komisja nie zaopiniuje projektu uchwały. 

 

Omówienie projektu uchwały nastąpi na następnym posiedzeniu Komisji tj. dnia 23 

grudnia 2020 r. o godzinie 12.00. 

 

 

Ad.6.  - 101.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Skarbnik Miasta Kamienna Góra Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

1. Zwiększa się plan dochodów i wydatków bieżących o kwotę 439 002 zł z tytułu 

przyznanych środków przez Ministra Finansów, z tego zwiększenia części oświatowej 

subwencji ogólnej w wysokości 62 000 zł oraz uzupełnienia dochodów gmin  

w wysokości 377 002 zł. 

2. Wprowadza się zmiany w planie wydatków bieżących: 

- w zakresie wydatków bieżących dotyczące przesunięć pomiędzy paragrafami 

klasyfikacji budżetowej w MOPS, MCKF, Szkół Podstawowych, Przedszkoli 
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Publicznych i Żłobka zgodnie ze złożonymi wnioskami na zabezpieczenie bieżącego 

funkcjonowania jednostek. 

- zabezpiecza się wkład własny do projektu "Usługi opiekuńcze" w wysokości 10 500 

zł, 

- w zakresie wydatków majątkowych zmniejsza się plan ogółem o kwotę 1 280 000 zł 

z zadań, które w 2020 roku nie były zrealizowane lub były wykonane w mniejszej 

większość, niż zakładano pierwotnie, 

- zwiększa się plan wydatków bieżących na zabezpieczenie finansowania kosztów 

związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi oraz wydatków w dziale 700 

- Gospodarka mieszkaniowa na zabezpieczenie finansowania udziału Gminy we 

Wspólnotach Mieszkaniowych.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan dodała, że kwota 377 002 zł w całości zostanie 

przeznaczona na gospodarkę odpadami komunalnymi. Nastąpiło również zmniejszenie 

wydatków nie wykorzystanych z działalności oświatowej oraz kwota 1 280 000 zł nie 

wykorzystanych środków przeznaczonych na inwestycje w całości zostaną 

przeznaczone na Wspólnoty Mieszkaniowe.  

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski zapytał, czy suma ta zmniejszy dług 

wobec Wspólnot Mieszkaniowych? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że tak, kwota  w wysokości 1 400 000 

zostanie przeznaczona na spłatę zobowiązań. 

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski wyraził zdanie, że kwota 300 000 zł, 

które nie zostały wykorzystane na inwestycje z dróg, można było wykorzystać na coś 

innego. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 0 głosach "za", 1 głosie 

"przeciw" i 2 głosach "wstrzymujących się". 

 

 

Ad.7. - BRM.0003.89.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 2 do protokołu/. 
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Komisja wyraziła niezadowolenie z udzielonej odpowiedzi na wniosek przez Wydział 

FB i prowadzonej sprawy w taki sposób przez pół roku. 

 

Mając na uwadze odpowiedź z dnia 14 grudnia na wniosek Komisji, Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o obciążenie kosztami za deklarację o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, głównego najemcę lokalu przy Placu Wolności 7/4 w Kamiennej Górze 

oraz o obciążenie karami pieniężnymi wynikającymi z zadłużenia za ww. deklaracje.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Ad.8. – BRM.0003.97.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 
 

Ad.9. -– BRM.0003.102.2020  

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Mając na uwadze odpowiedź z dnia 9 grudnia na wniosek Komisji, Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o interwencję Burmistrza Miasta Kamienna Góra w sprawie uruchomienia punktu 

kasowego w Spółce Mieszkaniowej. Ponadto Komisja wskazuje przykład działania 

punktu kasowego w Miejskim Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji  

w Kamiennej Górze, pomimo trwającej pandemii koronawirusa COVID-19. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

 

Ad. 10. - BRM.0003.118.2020 ad. 2. 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 
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Mając na uwadze odpowiedź z dnia 8 grudnia 2020 r. na wniosek Komisji, zdaniem 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra  

odpowiedź jest nieadekwatna. Komisja uważa, że Spółka Tauron Dystrybucja nie jest 

zobowiązana do zwrotu kosztów związanych z przeniesieniem słupów 

energetycznych, spowodowanych inwestycją budowy dróg rowerowych przez Gminę 

Miejską Kamienna Góra. Komisja zwraca się z zapytaniem, na jakiej podstawie 

Spółka Tauron Dystrybucja powinna ponieść ww. koszty? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  
 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  

 
 

 

Ad. 11. - BRM.0004.31.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

 

Ad. 12. - BRM.051.1.2020 
 

 Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie Honorowego Obywatela 

Miasta Kamienna Góra Pani …. 

 

 Komisja negatywnie zaopiniowała ww. wniosek - jednomyślnie. 

 

 

Ad. 13. - BRM.152.1.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. petycją /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

 

Ad. 14. Sprawy różne. 
 

Odnosząc się do opóźnień sporządzania protokołów z odbioru lokali komunalnych  

zarządzanych przez Spółkę Mieszkaniową, w okresie panującej pandemii 

koronawirusa COVID-19, Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady 

Miasta Kamienna Góra, wnioskuje o opłacanie czynszów za lokalne, dla których nie 

został jeszcze sporządzony protokół odbioru, przez osoby ze Spółki Mieszkaniowej 

odpowiedzialne za ww. lokale.  
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Ponadto Komisja posiada informacje, że opóźnienia z odbiorem lokali komunalnych 

wynikają z ograniczeń z pracy w terenie pracowników Spółki Mieszkaniowej, 

nałożonych przez Prezesa Spółki Mieszkaniowej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.  

 
 

Ad.15. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 
 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

          Przewodniczący KGKiM 

 

                                    /-/ Wiesław Sobiechowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


